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Svar på høring vedr. tillæg til spildevandsplan 2018 

Hermed fremsendes Amager Vest Lokaludvalgs svar på høring vedr. 

tillæg 2024 til spildevandsplan 2018 bemærkninger til A5.21 og K1.92. 

 

Overordnet set ønske lokaludvalget at gøre opmærksom på de fordele 

der kan være for biodiversiteten, hvis der etableres mulighed for 

nedsivning fremfor kloakering. 

 

Vedr. A5.21 Kloakering af Hf Nokken   

Lokaludvalget har ingen bemærkninger til projektet. Der er mange 

fordele ved separatkloakering, blandt andet forbedrer det rensning på 

og drift af renseanlæg, da der sendes mindre vand til anlæggene, og de 

fungerer bedre da de modtager mere koncentreret spildevand. Der vil 

være mindre opstuvning ved kraftige regnskyl, og det reducerer 

risikoen for oversvømmelser med spildevand og overløb og dermed 

forurening af vandløb. Vi noterer os, at projektændringen er et ønske fra 

grundejer og der er derfor også lokal opbakning til projektet.  

 

K1.92 Regnvandsledning i Hallandsgade, del af AM30 og AM32 

Amager Vest Lokaludvalg har ingen bemærkninger til projektet. Det er 

prisværdigt, at kommunen sammentænker forskellige graveprojekter, 

så regnvandsledningen i Hallandsgade fremskyndes for at undgå ekstra 

opgravning af vejen. 

 

Beboerne i Hallandsgade har for et års tid siden henvendt sig 

lokaludvalget for at få vores støtte til nogle ændringer i gaden og 

trafikafviklingen. Vi vil derfor stærkt opfordre kommunen til at inddrage 
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beboerne i planerne for hvordan gaden skal reetableres, så det ikke 

bliver en 1:1 reetablering, men i stedet i så vid udstrækning som muligt 

tilgodeser beboernes ønsker. 

 

 

Venlig hilsen Amager Vest Lokaludvalg 

 

 


